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Abstract (en)
The system has an outlet fitting base body (1) designed as a valve pipe i.e. overflow pipe, and an outlet valve comprising a sealing element
arranged at a lower end of the body. A housing encloses the valve pipe, where flushing process is activated through lifting of the valve pipe. The
body is connected with releasing modules (250, 300) by a connection unit for modularly forming an outlet fitting (610). The releasing modules are
designed as mechanical releasing module, pneumatic releasing module, cable releasing module and stop-releasing module.

Abstract (de)
Die vorliegende Erfindung betrifft einen Bausatz, aus dem eine Ablaufarmatur zum Einbau in Spülkästen hergestellt werden kann. Der Bausatz
weist einen Ablaufarmaturgrundkörper (1) und mehrere verschiedene Auslösemodule zur Wahl auf, so dass durch die Wahlmöglichkeit des an die
jeweiligen speziellen Anforderung angepassten Auslösemoduls (250, 300) immer die optimale Lösung gefunden werden kann. Als Auslösemodule
stehen dabei mechanische Lösungen mit Kabelverbindungen oder Stangenverbindungen, pneumatische Lösungen oder elektrische Lösungen mit
Motor zur Verfügung.
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